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Protokół z VIII Sesji Rady Gminy Poświętne z dnia
28 .09.2007r.

 

Protokół  Nr VII/I07

z  VIII Sesji  Rady Gminy w  Poświętnem

z  dnia   28 września  2007 r.

 

Ad.1

VIII  zwyczajna  Sesja  Rady  Gminy  Poświętne   odbyła   się   w  sali
konferencyjnej   Urzędu Gminy,    obrady otworzył   Przewodniczący  Rady
Gminy - Bogusław Ulejczyk - powitał  przybyłych na posiedzenie radnych,
Wójta Gminy  - Jana  Cymermana, radcę prawnego – Grzegorza  Bartnika,
sekretarz gminny – Marzannę Zagórską, skarbnik gminy – Marię Staszewską
sołtysów  oraz wszystkie osoby obecne  na sali obrad, stwierdzając ponadto
że  według listy obecności na posiedzeniu obecnych jest 15  radnych , co
stanowi kvorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał. ( listy 
obecności w załączeniu )

Ad.2

Następnie przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad;

1.     Otwarcie obrad

2.     Przyjęcie  porządku obrad.

3.     Przyjęcie  protokołu  z  VII   Sesji  Rady Gminy  

4.     Podjęcie uchwały w sprawie  zmian  w budżecie  gminy na  2007r.

5.     Podjęcie  uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki  z Wojewódzkiego 
Funduszu  Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej i ustanowienie



zabezpieczenia.

6.     Informacja  Wójta Gminy o złożonych  oświadczeniach majątkowych
zgodnie z art.24 ust.12 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie
gminnym.

7.      Informacja  Przewodniczącego  Rady  Gminy  o  złożonych  
oświadczeniach majątkowych zgodnie z art.24 ust.12 ustawy z dnia 8
marca 1990r. o samorządzie gminnym.

8.     Podjęcie  uchwały w  sprawie określenia  zakresu i formy informacji o
przebiegu wykonywania budżetu gminy Poświętne  za I półrocze.

9.      Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru przewodniczącego  stałej  
komisji  Rady Gminy.

10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  Planu gospodarki odpadami
dla  Gminy Poświętne na lata 2007 – 2014.

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu ochrony środowiska
dla  Gminy Poświętne na lata 2007 – 2014.

12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania   czystości  i
porządku  na terenie Gminy Poświętne.

13. Podjęcie  uchwał w sprawie  wyboru ławników do  Sądu.

14. Wnioski i interpelacje.

15. Zamknięcie obrad.

Zieliński  Adam  - składam  wniosek formalny o zdjęcie  z porządku obrad
 punktu 9

Radca prawny – nie było projektów uchwał  też kiedy były wybory komisji

Przewodniczący poddał  pod  głosowanie  w/w wniosek który  przy 5 głosach
za, 10 głosach przeciwnych  został odrzucony.

Niżnik Sylwester  -  składam wniosek o wykreślenie z porządku obrad pkt 
10,11,12 uzasadniając   wniosek tym że  zgodnie z  ustawą  o prawie ochrony
środowiska , organ właściwy do opracowania projektu polityki ekologicznej
państwa  oraz organ administracji  właściwy  do opracowania dokumentów ,
czyli  wojewódzkie,  powiatowe  i  gminne,  programy  ochrony  środowiska  
zapewniają możliwość udziału społeczeństwa poprzedzających  ich przyjęcie,
z tym że termin zgłaszania uwag i wniosków wynosi co najmniej 21 dni. Do 
opracowanych programów załącza się informacje o zgłoszonych uwagach,



wnioskach oraz sposobie ich wykorzystania.

Niżnik Sylwester -   przedstawił wniosek  o nagrywanie Sesji.

W związku z głoszonymi wnioskami przewodniczący  ogłosił  15 minutowa
przerwę.

Po  przerwie

Radca  prawny -  wniosek  p. Niźnika w sprawie konsultacji z mieszkańcami  
programów ochrony środowiska  został potraktowany jako wniosek formalny 
w związku z powyższym proszę o przegłosowanie   zmienionego  porządku
obrad.

Przewodniczący   Rady  Gminy   przedstawił   zmiany   do  porządku  obrad
proponując  o przesunięcie  pkt 13 na punkt 10  a punktów  10,11,12  na
punkty 11,12,13  i i  stwierdzając że po  wyczerpaniu  10 punktów  sesja
zostanie przerwana   do dnia 25 października 2007r.

Niźnik Sylwester  - był jeszcze  jeden wniosek  formalny o nagrywanie Sesji.

Radca prawny – to  nie jest wniosek formalny, są potrzebne środki finansowe i
trzeba dokonać zmian w budżecie,  żeby zakupić  nagrywania  potrzebny
 sprzęt.

Proponuję wprowadzić jako pkt 11 rozpatrzenie wniosku o nagrywanie Sesji.

Przewodniczący Rady Gminy -  odczytał wniosek p. Niźnika o nagrywanie Sesji
i  poddał   pod głosowanie,   5  głosami   za,  przy 10 głosach przeciwnych
wniosek został odrzucony , tym samym  nie został wprowadzony do porządku
Sesji. ( głosowało  15 radnych )

Następnie przewodniczący poddał pod  głosowanie  cały porządek  obrad z
wprowadzoną zmianą, który został przyjęty  10 głosami za, przy 5 głosach
wstrzymujących. ( głosowało 15 radnych ) 

Ad.3

Protokół  z poprzedniej Sesji Rady  Gminy  został  wyłożony  do  wglądu,
wobec  powyższego przewodniczący zapytał „czy są uwagi do protokołu”. W
związku z tym, że nie zgłoszono żadnych  uwag przewodniczący  poddał pod 
głosowanie  protokół z VII  Sesji Rady Gminy, który radni  przyjęli  10 głosami
za, przy 5 głosach przeciwnych.  ( głosowało 15 radnych )

 

Ad.4



Skarbnik Gminy poinformowała radnych że dnia rozesłania  projektu uchwały 
nastąpiły jeszcze  niewielkie  zmiany, omawiając projekt uchwały stwierdziła
że;   na podstawie  decyzji   Wojewody Mazowieckiego  Nr  103/07 z  dnia
04.09.2007 r.   zwiększony został  plan dotacji  na  zadania zlecone w dz. 852
– Pomoc Społeczna z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków i opłacenie składki
zdrowotnej w kwocie 5 700 zł  ,  oraz na podstawie  decyzcji nr 112/07 z dnia
19.09.2007 r. zwiększono plan dotacji na zadania własne w dz. 801 – oświata i
wychowanie   z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  pracodawcom  kosztów
przygotowania zawodowego młodocianych pracowników w kwocie 2 537 zł.
Na podstawie pisma  Kierownika KBW Nr  ZF 3101-57/07 przyznana została
dotacja na  częściowe  sfinansowanie   wydatków  związanych z wyborami  do
Sejmu  i  Senatu  dz. 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej,
kontroli  i  ochrony  prawa oraz sądownictwa  w kwocie   2  235  zł  .  Na
podstawie umowy  Nr  184/RW.III/D1/07 o dotację z terenowego Funduszu
Ochrony  Gruntów Rolnych, oraz na podstawie  Uchwały Nr 950/39/07 Zarząd
Województwa Mazowieckiego  przyznał dotację z w/w funduszu w kwocie       
35 000 zł na drogę zlokalizowaną w obrębie  Międzyleś na działce nr 61 na
wykonanie podbudowy .

Ponadplanowe  dochody w dz. 756 w kwocie  111 500  zł przeznaczono na   
dz. 600 – 100 000 zł, remonty dróg, oraz  wykonanie podbudowy na drodze w
Międzylesiu - działka nr 61 na dz. 010  - 500 zł

wpłaty na rzecz izb rolniczych dz. 750 – 6 000 zł – diety

dz.  851  -   5  000  zł  –  pomoc  finansowa  z  przeznaczeniem  na  zakup
nowoczesnej  aparatury diagnostycznej i leczniczej dla Szpitala Powiatowego
w Wołominie .

Przewodniczący odczytał  projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w
budżecie gminy na  2007r.   który  poddał pod głosowanie, radni przyjęli  
projekt  jednogłośnie . ( głosowało 15 radnych )

UCHWAŁA   Nr  VIII/30/07

Ad.5

Wójt Gminy  - mamy na remont gminy około  90 tys. zł  jest to za mała kwota
,  dlatego  wystąpiłem do  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i
Gospodarki Wodnej  o udzielenie pożyczki.

Zieliński Adam -  cieszę się, że Wójt załatwił pożyczkę na remont urzędu
gminy, czy nie można byłoby załatwić środków na przedszkole.

Wójt Gminy -  z WFOŚ I GW  daje  pieniądze tylko tam gdzie jest efekt 
ekologiczny, a przedszkole nie będzie  miało takiego efektu.



Radca prawny – jest tendencja  do tworzenia przedszkoli  prywatnych, takie 
przedszkola  są bardzo przyjazne, a otrzymują taką samą dotację.

Niżnik Sylwester  -  rozumię, że do tych 216 tys. dochodzi te 90 tys. naszych,
mam wobec tego pytanie skąd się wzięła ta kwota, czy był robiony kosztorys
inwestorski.

Wójt Gminy -  był robiony wstępny projekt i na tej podstawie  wniosek został
pozytywnie zaopiniowany

Niźnik  Sylwester  -   czy  będzie  wspólny  piec  centralnego  ogrzewania  do
urzędu gminy i ośrodka zdrowia.

Wójt Gminy  - nie będą dwa  oddzielne  piece, ponieważ  byłyby  większe
koszty  związane z ociepleniem odcinka  z gminy do ośrodka, rozpocząłem
właśnie   prywatyzację  ośrodka   zdrowia   i  czym lepiej  ośrodek   będzie
wyposażony  to będziemy mogli  stawiać  większe wymagania  nawet przy 
zatrudnieniu  lekarzy.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  zaciągnięcia pożyczki  z
Wojewódzkiego   Funduszu   Ochrony  Środowiska   i  Gospodarki  Wodnej  i
ustanowienie  zabezpieczenia,   który   został  przyjęty  przez  radnych   13
głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących     ( głosowało  15 radnych )

UCHWAŁA   Nr  VIII/31/07

Ad.6

Wójt   Gminy  przedstawił  informację  o  złożonych  informacjach
oświadczeniach  majątkowych, stwierdzając  że  wszystkie osoby  składające 
oświadczenia  majątkowe  złożyły  je w terminie,   bez  większych  uwag.
(informacja  stanowi załącznik  do niniejszego protokołu )

 

Ad.7

Przewodniczący Rady odczytał   informację   o  złożonych oświadczeniach 
majątkowych przez radnych. ( informacja stanowi załącznik  do niniejszego
protokołu)

 

Ad.8

Projekt uchwały przedstawiła  skarbnik gminy stwierdzając  że   jedną zmianą 



jaka  została zmieniona w uchwale  jest to dopisanie w paragrafie 1 ustępie 1
punktu 4.

Przewodniczący  odczytał  uchwałę  w sprawie  określenia   zakresu  i  formy
informacji o przebiegu wykonywania budżetu gminy Poświętne  za I półrocze,
który przez radnych został przyjęty jednogłośnie. ( głosowało  15  radnych )

UCHWAŁA   Nr  VIII/32/07

 

Ad.9

Laskowski  Stanisław -  na pierwszym posiedzeniu komisji rolnictwa, ochrony
środowiska  I   gospodarki  komunalnej   członkowie   komisji  na  swojego
przewodniczącego  wybrali  - Bogdana Świadka.

Niźnik Sylwester -  uważam że  wniosek jest  niezasadny, bo  przewodniczący 
już się podpisywał  na protokołach z posiedzeń komisji.

Radca  prawny – rada nie wybiera przewodniczącego, tylko komisja, rada
tylko zatwierdza, nie można czynić zarzutu, że ktoś podpisywał protokół, bo
przewodniczący  został wybrany przez komisję.

Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru
przewodniczącego  komisji,  który  został  przyjęty  10  głosami  za,   przy  4
głosach przeciwnych i 1 głosie   wstrzymującym. (głosowało 15 radnych )

UCHWAŁA   Nr  VIII/33/07

 

Ad.10

Do  składu  komisji   skrutacyjnej  w  sprawie  wyboru  ławników  do  sądu
okręgowego  Warszawa Praga w Warszawie i Sądu Rejonowego  w Wołominie
zostały zgłoszone następujące osoby – Górecki Zbigniew , Świadek Bogdan i
Zacheja Maksymilian zgłoszone osoby wyraziły zgodę na pracę w komisji.

Skład komisji skrutacyjnej został przegłosowany jednogłośnie.                  (
głosowało 15 radnych)

Przewodniczący   Rady  Gminy  odczytał  protokół   zespołu   opiniującego
kandydatów  na  ławników,  stwierdzając  że  na  ławników   zostały  
zakwalifikowane   trzy  osoby   tj.  Janina  Borowska   do  Sądu  Okręgowego
Warszawa Praga w Warszawie , Ewa Jachacy i Mirosław Żołędowski do Sądu
Rejonowego w Wołominie.



Komisja  skrutacyjna   przygotowała  karty do głosowania na  ławników  do
poszczególnych sądów, przeprowadzając  głosowanie.

Przewodniczący  komisji  skrutacyjnej   odczytał   protokóły z   wynikami  
głosowania   stwierdzając  do Sądu Okręgowego  Warszawa Praga została
wybrana  -  Janina  Borowska, a do  Sądu Rejonowego w  Wołominie  zostali 
wybrani  Ewa  Jachacy i Mirosław  Żołędowski.

Przewodniczący  odczytał   uchwały  w  sprawie  wyboru  ławników  Sądu
Okręgowego  Warszawa Praga i Sądu Rejonowego w  Wołominie  które zostały
przyjęte  jednogłośnie.

UCHWAŁA   Nr  VIII/34/07

UCHWAŁA   Nr  VIII/35/07

Przewodniczący  ogłosił  przerwę w obradach VIII sesji rady  gminy do dnia 25
października  2007r.

 

Po przerwie  w   dniu  25 października  2007r. przewodniczący  rady gminy
wznowił  obrady VIII Sesji  Rady  Gminy powitał  przybyłych na posiedzenie
radnych, Wójta Gminy  - Jana  Cymermana, radcę prawnego – Grzegorza 
Bartnika, sekretarz gminny – Marzannę Zagórską, skarbnika gminy – Marię
Staszewską,  sołtysów   oraz  wszystkie  osoby  obecne   na  sali  obrad,
stwierdzając ponadto że  według listy obecności na posiedzeniu obecnych jest
14 radnych , co stanowi kvorum do podejmowania prawomocnych decyzji i
uchwał. ( listy  obecności w załączeniu )

 

Ad.11 

Zieliński  Adam -   w  imieniu   klubu  radnych  zwrócił   się  z  wnioskiem 
formalnym o wycofanie  punktu 11,12,13  i przekazać   projekty uchwał  do
dalszego   przeanalizowania  w komisji rolnictwa.

Świadek Bogdan  -  było  21  dni na  konsultacje i dlaczego  nie złożył 
żadnych wniosków.

Radca  prawny – ten  plan powinien być już uchwalony dawno, uchwalenie
ciąży nie na Wójcie tylko na radzie, poza tym jest to dokument, który można  i
trzeba zmieniać. Istotą jest podjęcie uchwały.

Tlaga Krzysztof  – czy to, że zostało coś ściągnięte z planu powiatu  to błąd,



jeżeli to jest dobre.

Wójt Gminy – odczytał  postanowienie  Zarządu Powiatu w  sprawie  planu
gospodarki  odpadami i  ochrony  środowiska  opinie w tych sprawach są
pozytywne. ( postanowienia stanowią załącznik do niniejszego protokołu  )

Niźnik  Sylwester  -   sami  wiemy,  że  było  to  kilkakrotnie  poprawiane.
Mieszkańcy powinni wiedzieć, gdzie  powinni oddawać np. sprzęt elektryczny.
Tutaj  mamy konkretną datę maj i  czerwiec,  myślę że nikt  z  radnych nie
chciałby się podpisywać pod jakimś „bublem” – następnie  przedstawił  uwagi
do planu gospodarki odpadami stwierdzając że w planie nie powołano się na
zapisy niektórych  dokumentów nadrzędnych tj.

·        Ustawa o zużytym sprzęcie elektrycznym i elektronicznym,

·        Ustawa  o recyklingu pojazdów wycofanych z eksploatacji,

·         Pol i tyka  ekologiczna  państwa  na  lata   2007  –  2010  z
uwzględnieniem  perspektywy na lata  2011 -2014

·        Ustawa i opakowaniach i odpadach opakowaniowych,

·         Str   74   uzupełnić,  że  na  terenie   gminy  działają  dwie  firmy
zajmujące   się  zbiórką   odpadów   komunalnych.

Radca prawny – proszę o przegłosowanie tej uchwały, nie ma istotnych uwag,
sejm  co jakiś czas podejmuje nowe ustawy. Poza tym mamy obowiązek
dokonywania zmian do czerwca  2008r.

Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie   planu  gospodarki
odpadami na terenie gminy, który przez radnych został  przyjęty 10 głosami
za,  przy 4 głosach przeciwnych. ( głosowało 14 radnych )

U C H W A Ł A  Nr VIII/36/07

Ad.12

Niźnik  Sylwester   -  przedstawił   uwagi  do  programu ochrony środowiska
gminy Poświętne  na lata 2007 – 2014 tj.

·         Str. 57 – program ochrony środowiska województwa mazowieckiego
jest przyjmowany przez sejmik województwa mazowieckiego a nie
przez Zarząd.   W tym  miejscu  należy podać horyzont czasowy
przyjętego programu  oraz stwierdzić, że jest  on przyjęty  uchwalą
.W tym punkcie nie odniesiono się do już nieaktualnego Programu
Ochrony Środowiska Województwie  Mazowieckim, stwierdzając że 



aktualny program na lata 2007 -2010 z uwzględnieniem perspektyw 
do roku 2014 został przyjęty  w dniu 19 lutego 2007r.

·        Str.58  powołując się na program ochrony środowiska dla powiatu
wołomińskiego należy skonkretyzować o jakim programie jest mowa,
czyli należy wskazać horyzont czasowy programu oraz stwierdzić, że
został  przyjęty  uchwałą  Rady  Powiatu  wołomińskiego  z  dnia  28
września 2004r.

·        Str. 59 należy zastanowić się, czy dla gminy Poświętne istotne są
kryteria, na podstawie  których dokonano wyboru priorytetowych 
przedsięwzięć ekologicznych dla powiatu wołomińskiego – materiał
ten został  żywcem skopiowany ze str.  76 Programu Ochrony dla
powiatu,

·        Str. 50 – 56 cele polityki ekologicznej państwa odnoszą się wyłącznie
do ustaleń polityki  obejmującej  lata  2003 –  2006.  Tymczasem w
ubiegłym  roku  przez  Radę  Ministrów  została  przyjęta  polityka
ekologiczna  państwa  na  lata  2007  –  2010  z  uwzględnieniem
perspektyw na lata 2011 – 2014. Uważam że nie należy  pomijać
zapisów z niej wynikających.

Ponadto w programie  nie uwzględniono zapisów wynikających z planu 
zagospodarowania  przestrzennego  województwa  mazowieckiego.
Zgodnie z Apisami planu obszar gminy  Poświętne znajduje się w sferze
obszaru  chronionego  krajobrazu,  natomiast   otoczenie  doliny  rzeki
Rządzy stanowi teren o istotnej funkcji  turystyczno – letniskowej.

·         Str. 68 w celach polityki ekologicznej gminy nastąpiło pomylenie
pojęć. Cele  operacyjne nie są celami długoterminowymi. Charakter
długookresowy   zawsze  mają  cele  strategiczne,  natomiast  cele
operacyjne  dotyczą  zwykle  krótkiego  okresu.

·        Str. 35 Uzupełnić, że odbiorem odpadów komunalnych na terenie 
obecnie zajmują się dwie firmy.

W programie  w zakresie zadań gminnych nie poruszono szeregu istotnych
zagadnień  istotnych  ze  względów   środowiskowych  dla  rozwoju  gminy  
Poświętne, tj.

-  budowa  stacji uzdatniania wody,

-  rozbudowa systemu odprowadzania i oczyszczania  ścieków,

-  wykorzystania alternatywnych źródeł  energii: biomasy, energii wiatru,     

   energii geotermalnej, energii wód płynących i energii słonecznej,



-  systematycznej kontroli umów na wywóz odpadów stałych i płynnych

   ze zbiorników bezodpływowych oraz osadów z oczyszczalni

   przydomowych, 

-  promowanie rolnictwa ekologicznego,

-  wyznaczenie stref ochronnych wokół ujęć wody oraz ujmowanie ich w

   planach zagospodarowania  przestrzennego,

-  rozbudowa sieci gazowej i gazyfikacji gospodarstw domowych,

-  budowa Sali gimnastycznej  przy szkole podstawowej w Poświętnem,

- tworzenie ciągów turystycznych łączących miejsca atrakcyjnie

   turystycznie na terenie gminy,

-  utworzenia przedszkola ,

-  opracowania  planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy 

   Poświętne,

-  opracowania planu zagospodarowania  w ciepło, energię elektryczną i

   gaz dla gminy Poświętne,

-  opracowania   dokumentacji  ekofizjograficznej dla gminy,

-  budowa  chodników  przy głównych ciągach komunikacyjnych,

W  zakresie  edukacji ekologicznej:

- realizacja zajęć zawierających elementy edukacji ekologicznej w   

  szkołach podstawowych i gimnazjum,

- uczestnictwa uczniów w olimpiadach, konkursach i programach

  ekologicznych o charakterze  ponadlokalnym,

- organizowania zajęć w terenie i wycieczek krajoznawczych,

  prowadzenie ekologicznych kół zainteresowań, wykonywanie wystaw i

  ekspozycji albumów i kronik prezentujących osiągnięcia uczniów,



-  zaangażowania szkół i uczniów  w akcjach sprzątania  terenu gminy,

  sadzenia drzew i pielęgnacji zieleni , opieki nad zwierzętami, zbierania

  surowców  wtórnych oraz w innych  przedsięwzięciach

  proekologicznych  zasługujących  na uwagę,

-  tworzenia ścieżek edukacji ekologicznej,

-  przedsięwzięcia ekologiczne i promocyjno – informacyjne dotyczące

   ochrony środowiska podejmowane przez inne podmioty tj. organizacje

   pozarządowe, straż pożarną, instytucje naukowe i kulturalne, placówki

   służby zdrowia,

-  organizowanie konkursów , festynów i imprez  rozpowszechniających

   tematykę ekologiczną,

Radca  prawny -  proponuję  przyjąć tylko  istotne  uwagi  to jest na str 57 i
59  zmienić zapis  Zarząd  na  Sejmik  oraz  aktualną datę uchwalenia. 
Stwierdzając jednocześnie, że radni zapoznali się z projektem  na komisjach i
mogli w odpowiednim trybie zgłaszać  błędy i uwagi.

Przewodniczący  odczytał  uwagę  w  sprawie  przyjęcia   programu  ochrony
Środowiska gminy Poświętne na  lata 2007-2014 -  która została przyjęta  10
głosami za , przy  4 głosach  przeciwnych .( glosowało 14 radnych )

 

U C H W A Ł A  Nr VIII/37/07

Ad.13

Sylwester Niźnik -  przedstawił uwagi  do regulaminu  utrzymania  czystości i
porządku na Gminy Poświętne;

·         §  9  „Organizator  imprezy  lub  zgromadzenia  o  charakterze
publicznym zobowiązany jest  do umieszczenia ogłoszeń plakatów,
afiszy  związanych  z  organizacją  imprezy  lub  zgromadzenia  w
miejscach do tego wyznaczonych” w  regulaminie nie ma odniesień
gdzie znajdują się owe miejsca, ani też gdzie należy szukać takiej
informacji,



·         § 10 pkt 3  mówi „ Na  terenie gminy zabrania się umieszczania
afiszy,  reklam,  nekrologów,  ogłoszeń  itp.  w  miejscach  do  tego  nie
wyznaczonych”  –  które  miejsca  należy  traktować  jako  miejsca
wyznaczone  w  tym  celu  i  gdzie   można  zapoznać   się  z  taką
informacją,  Zabrania  się  też  zakopywania  odpadów praz  padłych
zwierząt – jak  więc należy postępować z padłymi zwierzętami nie
hodowlanymi w gospodarstwach rolnych. Zabrania się też wylewania
nieczystości  ciekłych  poza  wyznaczonymi  do  tego  celu  stacjami
zlewnymi – brakuje informacji o stacjach zlewnych wyznaczonych do
tego celu.

·        § 14 odnosi się do  kolorystyki worków , która nie jest adekwatna do
kolorystki   worków  oferowanych  przez  firmę  zbierającą  odpady.
Odpadów  powstałych  w  wyniku  prowadzenia  robót  budowlanych,
które  powinny  być  gromadzone  w   odrębnych   pojemnikach  i
kontenerach – brakuje informacji o tych kontenerach, gdzie  są one
dostępne.

·         § 17  mówi  „Umowy na świadczenie usług w zakresie odbierania
odpadów komunalnych od właściciela  powinny obejmować odbiór
wszystkich odpadów powstających  na  terenie nieruchomości   -
zapisów    wskazujących   na  taki   odbiór  brakuje  w  podpisach
umowach  o wywóz odpadów..

·         § 22  jest niejasny zapis – czy to oznacza, że każdy mieszkaniec,
który  nie podpisał będzie zobowiązany do ponoszenia dodatkowych
opłat,

·         § 23  jest mowa o wymaganiach  jakie muszą spełniać osoby
uprawnione,  ubiegające  się  o   uzyskanie  zezwolenia  na  odbiór
odpadów  komunalnych  od  właścicieli   nieruchomości  –  o  jakich
wymaganiach jest mowa i gdzie zostały one określone,

·         § 25 jest  mowa że  osoby utrzymujące zwierzęta domowe są 
zobowiązane do zachowania bezpieczeństwa i  środków ostrożności,
zapewniających ochronę pod zagrożeniem lub uciążliwością dla ludzi 
oraz pod zanieczyszczeniem terenów przeznaczonych do wspólnego
użytku – czy to oznacza, że  właściciel np. konia  jadąc  furmanką jest
zobowiązany  do  sprzątania  wszystkich   nieczystości  na  drodze
pochodzących   od  tego  konia  ?

·        § 25  jest odniesienie do obowiązków właścicieli utrzymujących psy,
natomiast brakuje odniesień, jak należy postępować z bezpańskimi 
psami na terenie gminy.

Wójt Gminy – jeżeli chodzi o imprezy, jest ustawa o organizowaniu imprez



masowych,  jeżeli chodzi o kolorystykę worków to w tej chwili mamy  2 worki,
  ta  firma ma prawo wozić  śmieci,  nie  może  być  tak  że  firma będzie   palić
śmieci, trzeba mieć  swoją segregację.

Następne  Przewodniczący Rady   odczytał   projekt  uchwały w  sprawie
utrzymania czystości  i porządki na terenie  gminy który został  przyjęty,  10
głosami za , przy 4 głosach  przeciwnych. ( głosowało  14 radnych )

U C H W A Ł A  Nr VIII/38/07

 Ad.14

Adam Zieliński  - jesteśmy w opozycji, ale  podjęliśmy  uchwałę o pożyczce,
jak będą na to potrzeć ludzie jeżeli remontujemy budynek  urzędu,  ośrodek
zdrowia który ma być prywatyzowany.

Radca prawny  -  pana propozycja :  budujemy przedszkole, ale nie mamy na
to pieniędzy, na remont urzędu  mamy pieniądze, resztę z pożyczki, która 
będzie w części  a może  nawet w całości umorzona.

Wójt Gminy – w urzędzie mamy za mało pomieszczeń, grzejniki nie grzeją, bo
pozachodziły ,  zwracając się do ekologii,  musi być efekt ekologiczny; tzn.
będzie ogrzewanie olejem a nie węglem, mniej szkodliwych substancji będzie
dostawało się do atmosfery.  Jeżeli  chodzi o ośrodek zdrowia to też powinien
wyglądać  schludnie,  tam  przychodzą  ludzie.  Będzie  lepszy  ośrodek   to
będziemy mogli pozyskać chętnych do prywatyzacji.

Tomasz Sałański - sołtys  mówią że zostanie zlikwidowany WFOŚ proszę nie
liczyć na to, że  zostanie pożyczka umorzona w całości.

Wójt Gminy  - ja  nie mówię, że umorzą w całości, poza tym PSL pomaga mi
żeby wejść w te sprawy. Mówimy o czymś czego jeszcze nie ma. Jeżeli chodzi
o  wodociąg ,  były  robione badania,  okazało  się,  że woda  jest  na ziemi
parafialnej,  wystąpiłem  z  pismem   do  biskupa  o  sprzedaż   tej  działki.
Czekamy  na  odpowiedź  od  biskupa.

Bogdan Świadek  -  ile jest ludzi  tyle jest opinii. Wyborcy rozliczą nas z tego
co zrobiliśmy. Musimy ułożyć sobie jakiś harmonogram co będziemy robić.

Adam Zieliński -  rozmawiałem z ludźmi, którzy prowadzą przedszkola.

Tadeusz Paź - sołtys  czy ma pan rozeznanie czy będą chętni.

Przewodniczący Rady -  też mam pewne  obawy, co ludzie powiedzą, to radni
 wręcz opowiadają że np. farba  do pomalowania parkanu przy gminie jest



nie  takiego  koloru.

Wójt Gminy – odczytał  pismo Wójta Gminy Klembów  o wspólnej realizacji 
ciągu drogowego  Karolew – Józefin.

Tomasz Sałański – sołtys   to jest  charakter ponadlokalny, dobrze byłoby
żeby połączyć do Poświętnego .

Wójt  Gminy  –  odczytał  pismo  od  Wójta  Gminy  Stanisławów  w  sprawie
remontu drogi Choiny – Zawiesiuchy.

Tomasz Sałański – sołtys  odcinek naszej drogi jest niewielki.

Wójt Gminy – ostudzę państwa zapędy, jeżeli nie ma aktów własności to nie
jest to takie proste. Jeżeli ruszy budowa sali gimnastycznej, to z pewnych
rzeczy trzeba będzie zrezygnować. To nie jest gąbka, którą się rozciąga. Tu
się trzeba zastanowić w jakich latach powinno to być  realizowane.

Adam Zieliński -  zwrócił  się z prośbą  remont  drogi   między Nowe Ręczaje - 
Nadbiel.  

Wójt Gminy  - właśnie trwają tam prace.

Sylwester  Niźnik -  zapytał się  jaki był bilans  otwarcia jeżeli  chodzi  o długi
w dniu kiedy obecny  p. Wójt  przyjmował władzę, oraz zwrócił się z pytaniem
do radcy prawnego  jaki był  koszt teczek  które otrzymał  każdy  radny, do
kosztu   sprzętu nagrywania  który  wynosi tylko  279 zł.

Radca   prawny  –  pieniądze   na  takie  cele   bierze  się  z  budżetu  a  o
nagrywaniu  musi zdecydować cała  rada, to jest wszystko do załatwienia. Ja
nie jestem przeciwny nagrywaniu, można posługiwać  się tym sprzętem.

Wójt  Gminy  -  bardzo się cieszę  że padło takie pytanie dotyczące zadłużenia
gminy, wszystko  pokażę na następnej Sesji.

Sylwester Niźnik -  chciałem podziękować p. Tomkowi Sałańskiemu  za pomoc
klubowi, p. Wójtowi pomaga  mecenas.  

Ad.14

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący  Rady dokonał zamknięcia 
VIII  Sesji Rady  Gminy w Poświętne, dziękując wszystkim za uczestnictwo w  
obradach. 

Protokołowała :



Insp. ds.  Rady  Gminy
Hanna Siwak                                   
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                       /- /  Bogusław Ulejczyk
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